



JERRY 通行证

North Island Hop-On Hop-Off Pass Itinerary

Start: Auckland*
Finish: Auckland*
Minimum Days: 7-9
Recommended: 1.5 weeks+

注：一切行程以 Stray 官方网站英文版为准，请提前查阅。除特殊要求外，司机及导游沟通语言为英文。

**This Pass can start or finish anywhere on this route, however most people start/finish in Auckland.*

你可以在任何地方开始 / 结束你的行程，但是大多数人选择在奥克兰开始 / 结束他们的行程。

Auckland to Paihia

奥克兰 到 派希亚

Haere mai (welcome)! Your Stray adventure kicks off in New Zealand's largest city, Auckland. We depart northbound for the relaxed seaside town of Paihia, gateway to the beautiful Bay of Islands. We stop en-route visit the Parry Kauri Forest Park to hug some of the world's mightiest trees, the native kauri, before cruising up to Paihia for a relaxing afternoon in the stunning Bay.

Nau mai, haere mai! (毛利语：欢迎) 你的Stray“流浪”探索之旅将从新西兰最大城市奥克兰开始！清晨，我们将出发前往有“海湾之门”之称的海滨小镇——派希亚。途中，我们会造访帕瑞贝壳杉森林公园，拥抱世界上最大的贝壳杉。到达派希亚后，是自由活动时间，你可以四处自由欣赏美丽海湾风景。

Accommodation: Hostel along from the beach

住宿：风情近海旅舍

Optional paid activities: Catch the ferry to historic Russell (NZ's former capital), skydiving, Hole in the Rock cruise, kayaking, BBQ dinner at the accommodation

可供选择的付费活动项目：乘坐渡轮前往文化历史悠久的拉塞尔（Russell，新西兰最早的首都），跳伞，岩中洞游轮，海上皮划艇和住宿组织的露天烧烤晚餐

Free activities: Tree hugging huge kauri trees at Parry Kauri Forest

免费活动项目：在帕瑞贝壳杉森林体验环抱参天巨型贝壳杉

Paihia to Auckland

派希亚 到 奥克兰

Enjoy a sleep in and spend the morning at your leisure. There's time to do the fantastic half-day Hole in the Rock dolphin cruise around the Bay in the morning, or take this opportunity to walk to the nearby Haruru Falls or just hang out on the beach. Mid-afternoon we jump back on board the Stray bus, destined for the bright lights of Auckland, where there are still plenty of exciting activities to do

if you have a free day or two.

今天，你可以享受早晨闲暇的时光，好好睡个懒觉。也可以坐船出海欣赏岩中洞、邂逅野生海豚，或徒步欣赏哈鲁鲁瀑布，尽览岛屿湾的美景。下午，你会搭上Stray巴士返回灯火璀璨的奥克兰。不妨考虑在奥克兰多停留几日，这里有许多精彩的活动等着你！

Accommodation: Central Auckland hostel

住宿：奥克兰市中心青年旅社

Optional paid activities: Hole in the Rock cruise, skydiving; Auckland: skydiving, bungee off the bridge, walk around or jump off the top of the Sky Tower, whale and dolphin safari

可供选择的付费活动项目：“岩中洞”巡游（派希亚），高空跳伞（派希亚或奥克兰），奥克兰港口大桥蹦极，天空塔顶漫步或蹦极，豪拉基湾赏鲸或海豚

Free activities: Walk around Paihia or Haruru Falls, go for a swim or relax on the beach

免费活动项目：派希亚或哈鲁鲁瀑布漫步，游泳或是在海滩上放松身心

Auckland to Hahei

奥克兰 到 哈黑

We depart Auckland and head south, travelling to the Coromandel Peninsula via the old colonial town of Thames. Renowned for its natural beauty and pristine swimming beaches, the Coromandel Peninsula has plenty to offer the active traveler, but is also a great place to kick back and relax in a pretty coastal setting. On arrival into Hahei, a small beachside village, we'll get settled into our accommodation before heading over to Hot Water Beach (tidal dependent). This is an absolute 'must do' experience where you can dig your own natural spa bath in the sand and soak up the Coromandel surrounds. Tonight, you have the option to join a group dinner for a classic Kiwi BBQ.

我们从奥克兰向南出发，经停历史小镇泰晤士后前往科罗曼德半岛。科罗曼德半岛以其优美的原始自然风景和海滩而闻名，既提供众多热门活动供游客选择参与，也可以让人惬意的享受沙滩日光浴。今晚，我们会住在哈黑海边的度假小屋。抵达住宿稍作休整后，司机会带领大家去著名的热水沙滩（视潮汐而定），在这里泡免费海滩spa绝对是新西兰旅游必做活动之一。你可以和其他Stray乘客一起挖掘“专属”天然spa池，沉浸于科罗曼德半岛令人窒息的美景中。晚上，你可以选择参加AA制Stray乘客团队露天烧烤晚餐，和大家一起谈天交友。

Accommodation: Exclusive Stray accommodation by the waterfront

住宿：Stray乘客专属海边度假小屋

Free activities: Visit Hot Water Beach for a natural beach spa (tide & weather dependent), walk to Cathedral Cove, explore old cultural sites or simply relax on the beach

免费活动项目：到访热水沙滩，享受自然Spa（视天气和潮汐而定），教堂湾徒步，探索历史文化景点或者在海滩上放松休息

Hahei

哈黑

Today you have a full free day to embrace the laid-back lifestyle that makes this area such a popular NZ holiday destination. Make the most of this special place by taking a scenic walk or kayak to the nearby Cathedral Cove, a paradise-like beach that you might recognize from one of the *Narnia* films. If you prefer water sports, the coast off Hahei is part of the protected Te-Whanganui-a-Hei Marine Reserve, which is a prime place to take a guided coastal boat tour or fully immerse yourself with a snorkeling excursion.

你有一整天的时间自由享受度假小镇哈黑的休闲生活气息。你可以景观徒步，或者在教堂湾玩皮划艇。值得一提的是，教堂湾天堂般的美景，曾出现在《纳尼亚传奇》的系列电影中。如果你喜欢水上运动，哈黑的海岸（Te-Whanganui-a-Hei海洋保护区）将是参与海岸导览探索游船之旅，或者进行浮潜最理想的地点。

Accommodation: Exclusive Stray accommodation by the waterfront

住宿：Stray乘客专属海边度假小屋

Optional paid activities: Kayaking, bike hire, guided boat tour

可供选择的付费活动项目：海上皮划艇，自行车租赁，海岸导览探索游船之旅

Free activities: Walk to Cathedral Cove, watch the sunrise on the beach, go snorkeling in the marine reserve, explore old cultural sites or simply relax on the beach

免费活动项目：教堂湾漫步，海滩观看日出，海洋保护区浮潜，探索历史文化景点或者在海滩放松休息

Hahei to Rotorua

哈黑到罗托鲁瓦

We leave Hahei early travelling through to Paeroa, home of New Zealand's oldest and largest soft drinks company – L&P, where we'll stop for breakfast. Our drive today will take us through the Waikato region, known for its many dairy farms, rolling hills and the mighty Waikato River (the largest river in New Zealand). This afternoon you'll have free time to explore the sights and smells of Rotorua.

一大早离开哈黑后，我们会经停新西兰“国民饮料”L&P柠檬味汽水的诞生地，小镇派罗瓦。如果没来得及出发前用早餐，别忘了在这里购买。之后，巴士将会穿越拥有众多牧场、起伏山丘和奔腾怀卡托河（新西兰最长河流）的怀卡托大区。今天下午，你将有充足的时间游览探索“散发着硫磺味”的罗托鲁瓦。

Accommodation: Comfortable central city hostel

住宿：舒适的市中心青旅

Optional paid activities: White-water rafting, zorbing, adrenaline fuelled adventure park (big swings, bungees and more)

可供选择的付费活动项目：白水漂流，悠波球，刺激的爱歌冒险乐园（巨型秋千、蹦极等）

Free activities: Whakarewarewa Redwood Forest walk

免费活动项目：法卡雷瓦雷瓦红木森林徒步

Rotorua

罗托鲁瓦

Often labelled the adventure capital of the North Island, you have a full free day in Rotorua to discover an area rich in Maori heritage, adventure activities and bubbling geothermal wonders. There are plenty of exciting local activities to get the adrenaline pumping, such as whitewater rafting, ziplining through native bush, zorbing or a truly unique guided jet boat adventure up to bath in a hot waterfall. The choice is yours!

罗托鲁瓦常被游客称为与皇后镇比肩的北岛“冒险之都”，这里拥有丰富的毛利传统文化遗产、探险活动和沸腾的火山地热奇观。今天是自由活动日，游客可以按照自己的喜好参与到种类丰富的户外活动项目中，如白水漂流、森林高空滑索、悠波球、独有的温泉瀑布喷射艇等。

Accommodation: Comfortable central city hostel

住宿：舒适的市中心青旅

Optional paid activities: Hobbiton Movie Set tour, river jet tour, white water rafting, zip lining, zorbing, geothermal parks, luging, Maori village & performance experience

可供选择的付费活动项目：霍比屯电影外景地之旅，白水漂流，高空滑索，悠波球，拜访火山地热公园，罗托鲁瓦山顶滑板车，毛利文化体验之旅

Rotorua to Auckland

罗托鲁瓦到奥克兰

Today is an express day back to the 'City of Sails' via an intercity bus. With an early evening arrival into Auckland, there's still time to wander the streets of Auckland, visit the Viaduct, do some souvenir shopping or hang out with new friends and share stories about your recent adventures. If you are hanging around Auckland for another day or two, don't miss your chance to jump off the Harbour Bridge or Sky Tower, skydive, or take a wildlife cruise around the Hauraki Gulf. We hope you had a blast on your Stray adventure!

今天你将搭乘Intercity的直达巴士，快速返回奥克兰。傍晚抵达后，你仍有时间逛逛这座迷人的海港城市，到码头去拍张“千帆之都”的美照，买一些有趣的旅游纪念品，去酒吧认识朋友聊聊这一路难忘的旅行故事。如果你还会在奥克兰停留几日，不要错失从天空塔或者港口桥上“跳”下的最后机会，或者报名参加豪拉基湾观赏海豚/鲸鱼游船之旅。我们希望你有一次难忘的Stray巴士新西兰冒险之旅！

This itinerary is a guide. Given the spontaneous nature of our trips and lack of control over New Zealand's weather(!), what we do each day might occasionally vary.

此行程单只是旅行参考指南。因为我们的行程多与自然环境联系，且新西兰天气多变，实际每日行程可能因此有所变动。